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Arran de la celebració, el
passat dilluns 15 de juny, del
Ple Extraordinari sobre la
situació sanitària a
Granollers, ICV vol
manifestar la seva
decepció per “la manca
de propostes concretes
que oferir als col·lectius
d’usuaris i treballadors
del sistema sanitari de
la ciutat”. En paraules
del president d’ICV al
Val lès  Oriental,  el
granollerí Jordi Garriga,
“el debat es va centrar massa
en les grans qüestions de
planif icació,  que són
c o m p e t è n c i a  d e  l a
Generalitat, i no es va entrar
a cercar solucions per als
problemes quotidians que
afecten els  usuaris  i
treballadors de l’Hospital i
dels CAP  de la ciutat”.

Fent valoració del Ple,
Garriga va dir que “per
moments semblava un debat
parlamentari, amb l’alcalde
Mayoral fent d’advocat
defensor de la consellera
Geli i CiU buscant l’erosió
de l’equip de govern i del

propi Departament de
Salut”.

El dirigent ecosocialista va

lamentar especialment que
“l’equip de govern bloquegés
sense cap argument sòlid les
propostes que demanaven
una revisió dels estatuts de
la Fundació Hospital Asil
perquè hi tinguessin veu
pròpia els professionals de
la sanitat i els col·lectius
d’usuaris”. Per a Garriga “és
inaudit que, en ple segle XXI,
tingui representació al
Patronat de la Fundació la
Parròquia de Sant Esteve i
en canvi no hi hagi cabuda
per als treballadors i els seus
s indicats ,  e l s  agents
econòmics i  el  teixit
associatiu de la ciutat”. De

la mateixa manera, ICV
proposa que “el Consell
Municipal de la Salut sigui

un òrgan real de
participació de
la societat civil
en el disseny i
la gestió del
sistema sanitari
de la nostra
ciutat”.

Garriga va fer
especial esment
a la situació que

pateixen els treballadors i
l e s  t reba l l adores  de
l’Hospital General: “El que
necessita aquest col·lectiu
no és un gest de complicitat
política, sinó una millor
gestió dels recursos que
repercuteixi en unes millors
condicions laborals”. De no
produir-se aquest canvi en
el model de gestió, Garriga
va afirmar que “serà
inevitable que continuï la
fuga de professionals de
l’Hospital General cap a
d’a l tres  centres  que
ofereixen un projecte més
clar i unes millors condicions
de treball”.

ICV demana que la societat civil sigui tinguda en compte
en el disseny i la gestió del sistema sanitari granollerí

Iniciativa lamenta que del Ple Extraordinari del passat 15 de juny no se’n desprenguin
solucions concretes que oferir als col•lectius d’usuaris i de treballadors del sistema
sanitari granollerí



L’agrupació d’ICV de Granollers ha
mostrat la seva preocupació per la
tala dels arbres que fins ara hi havia
a les dues voreres del carrer Anselm
Clavé.

Des d’Iniciativa no es posa en dubte,
en principi, la necessitat d’aquesta
actuació en el marc de les obres de
remodelació de l’illa de vianants del
Centre. Però el president local d’ICV,
Josep Casasnovas, ha plantejat que
“una mica de transparència per part
de l’equip de govern evitaria, com
esta passant, que a alguns veïns i
veïnes de la nostra ciutat els hagi
creat neguit i preocupació aquest fet”.
Casasnovas ha recordat que “en el
butlletí municipal Granollers Informa
on es detallaven les diferents

actuacions a emprendre a Anselm Clavé no es feia cap referència a la renovació de l’arbrat”

ICV mostra la seva preocupació per la tala dels arbres del carrer
Anselm Clavé
En el detall de les obres que apareix al butlletí municipal no es fa cap referència a la
necessitat de renovació de l’arbrat
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Una delegació d’Iniciativa per
Catalunya Verds del Vallès
Oriental va assistir el passat
diumenge 14 de juny a l’aplec
convocat per la
Campanya contra el
4t Cinturó a l’ermita
de Santa Justa de
Lliçà d’Amunt.

El president comarcal
d ’ I n i c i a t i va ,  e l
granol ler í  Jordi
Garriga, va reiterat
durant la jornada
“l’oposició frontal
d’ICV al 4t Cinturó”.
Garriga va recordar
que “en el Pacte
Nacional d’Infraestructures,
recentment aprovat pel Govern
d’Entesa, s’explicita que la

problemàtica de la mobilitat
interna del Vallès ha de tenir una
resposta en clau catalana, basada
en la millora del transport públic

i en el reforçament de la xarxa
de carreteres secundàries”.

Per la seva banda la responsable
de Moviments Socials d’ICV al
Vallès Oriental, Tamara Peralta,
va afirmar a Santa Justa que “la

Campanya contra el 4t
Cinturó és un exemple de
resposta constructiva de la
societat civil davant d’un
model  de  c re ixement
insostenible i agressiu amb el
territori”, a la vegada que va
manifestar “la voluntat
d’Iniciativa de treballar
conjuntament amb la CCQC,
amb l’Adenc i amb Via Vallès
per tirar endavant les
al·legacions que calguin
perquè el Pla Territorial
Metropolità reconegui la

necessitat d’un nou model
territorial per al Vallès”.

Iniciativa Verds reitera la seva oposició al 4t Cinturó i la seva aposta
per un model territorial sostenible
Una delegació d’ICV del Vallès Oriental va assistit el passat diumenge 14 de juny a l’aplec convocat
per la Campanya contra el 4t Cinturó a Santa Justa de Lliçà



L’Executiva Comarcal d’Iniciativa Verds del
Vallès Oriental va acordar en la seva reunió del
passat 25 de juny adherir-se a la Iniciativa
Legislativa Popular Televisió sense fronteres,
impulsada per Acció Cultural del País Valencia.
Es tracta d’una ILP que pretén que el govern
e s p a n y o l
reconegu i  l a
d i v e r s i t a t
c u l t u r a l  i
lingüística de
l’Estat i, com a
mostra d’això,
garanteix i  la
reciprocitat de
les emissions
televisives i el
d r e t  d e l s
ciutadans i de les
c iutadanes  a
rebre les emissions de les televisions dels
diferents pobles amb llengua pròpia. Com a
conseqüència d’aquest acord, ICV ha presentat
a l’ajuntament de Granollers una moció on es
reclama “donar suport a la ILP amb la confiança

que, previs els tràmits necessaris, serà aprovada
per tal de garantir legalment i de forma
definitiva la recepció dels programes
autonomics de ràdio i televisió realitzats en
alguna díaquestes lleng¸es en el conjunt dels
territoris que conformen les seves respectives

comunitats lingüístiques".

Entre els impulsors d’aquesta
Iniciativa Legislativa hi ha
personalitats com ara: els ex-
presidents de la Generalitat
Jordi Pujol i Pasqual Maragall;
e l s  ex -p res ident s  de l
Parlament de Catalunya
Heribert Barrera i Joan Rigol;
els artistes Antoni Tàpies i
Xavier Mariscal; i els escriptors
Ignasi Riera i Pere Gimferrer,
entre d’altres.

<Podeu consultar el text complet de la moció
al web. Tota la informació sobre Televisió sense
f r o n t e r e s  e s  p o t  c o n s u l t a r  a
>http://www.televisiosensefronteres.cat>
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Després de la presentació per
part del ministre de Foment,
José Blanco, a finals del passat
mes de juny, de la revisió del
Pla de Rodalies per a
Barcelona, el diputat d’ICV al
Parlament de Catalunya,
Salvador Milà, va mostrar
públicament la decepció de la
formació ecosocialista. Milà
va manifestar que se sent
“decebut” i va retreure a
B lanco  “haver  perdut
l’oportunitat de concretar més

i oferir millores en el Pla de
Rodalies que sí va saber oferir
a Madrid”.

Milà va emfatitzar que el
ministre havia presentat “el
mateix pla que va presentar
el passat mes de febrer
Magdalena Álvarez”, i va
remarcar que “només havia
fet una referència verbal i no
quantificada ni concretada per
incorporar les millores i
resultats de les resolucions

aprovades en el debat de
l’Estat de la Nació a proposta
d’ICV”. En aquest sentit, Milà
va destacar que només es
tractava d’una “referència
ambigua” a unes resolucions
“molt concretes i estudiades
que serien perfectament
quantificables, tals com la
quadruplicació que permeti
millorar la connexió amb
Barcelona o la primera fase
de la Línia Orbital”.

ICV qualifica de “decebedora” la presentació del Pla de Rodalies que
ha fet el ministre José Blanco
El diputat d’Iniciativa Salvador Milà retreu que “s’hagi perdut l’oportunitat de concretar i
millorar un Pla que és pràcticament igual que el que va presentar l’ex-ministra Magdalena
Álvarez el passat mes de febrer”

ICV del Vallès Oriental recollirà signatures per a la ILP de Televisió
sense fronteres
Iniciativa ha presentat una moció a l’ajuntament de Granollers demanant un posicionament
de suport a aquesta Iniciativa Legislativa Popular



Iniciativa per Catalunya Verds va presentar la
darrera setmana de juny una instància on
demana a l’ajuntament de Granollers que

cedeixi un espai perquè el personal del Sistema
d’Emergències Mèdiques pugui realitzar els
torns de guàrdia en condicions òptimes.

Actualment el SEM disposa de tres ambulàncies
de servei les 24 hores a la nostra ciutat,
ubicades a l’Hospital General, a Urgències
Centre i al CAP Sant Miquel. No obstant, cap
d’aquests tres equipaments compta amb una
sala condicionada per als treballadors i les
treballadores, que es veuen obligats a efectuar
les guàrdies a la base que el Sistema
d’Emergències té al Coll de la Manya.

En la instància es proposa a l’equip de govern
de la ciutat valorar la possibilitat que sigui
l’edifici d’Urgències Centre el que aculli aquest
espai, que seria equipat i mantingut per la
pròpia empresa concessionària del servei
d’ambulàncies. <Podeu consultar el text
complet de la instància al web>

ICV insta l’ajuntament de Granollers a cedir un espai als treballadors
d'emergències mèdiques
D’aquesta manera el personal del SEM podria efectuar els torns de guàrdia en millors
condicions i més a prop de la ciutadania
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Després d’una visita realitzada
per membres de l’agrupació
local d’ICV a diferents places
i parcs dels barris de Sant
Miquel, Tres Torres i Can Bassa,
Iniciativa Verds reitera
les seves denúncies pel
mal estat d’aquests
espais públics: “Hem
constatat que hi ha
moltes mancances
tant pel que fa al
manteniment com pel
que fa a la neteja
d’espais com la plaça
Sant Miquel, la plaça
Alfred Canal o la zona
enjardinada del Camí
de Can Bassa”, ha dit el
president d’ICV de Granollers,
Josep Casasnovas.

“En el cas concret de la plaça
Sant Miquel i del seu espai de
jocs infantils” – ha afegit
Casasnovas – “els 70.000€
invertits provinents del FEIL

només han servit per realitzar
una operació de maquillatge,
i hem constatat que molts

pares i mares que usen
habitualment la zona de jocs
no veuen amb bons ulls
l’actuació realitzada i la
consideren insuficient”.

El mal estat d’aquesta plaça,
situada just davant del CEIP
Joan Solans, havia estat
denunciat diferents vegades
per ICV. Ara, Casasnovas
lamenta que “s’ha perdut
l’oportunitat de fer una
actuació integral que
inclogués l’eliminació de
barreres arquitectòniques,
de manera que les persones
amb mobilitat reduïda i els

pares i mares amb cotxets
seguiran sense poder fruir
d’aquest espai”.

Iniciativa Verds reitera les denúncies pel mal estat de diferents places
i espais infantils dels barris de les Tres Torres, Sant Miquel i Can
Bassa

Des d’ICV es lamenta que no hi hagi un programa de manteniment òptim d’aquests espais
públics



Joves d’Esquerra Verda, la branca juvenil d’ICV,
exigeix que el curs 2009-2010 es mantingui
l’oferta de tres línies de 2n de batxillerat en
el servei nocturn d’aquests estudis que ofereix
a Granollers l’IES Antoni Cumella. “Deixar més
de cinquanta joves sense plaça és una mesura
indecent”, ha manifestat Mireia Caballé,
coordinadora de JEV al Vallès Oriental, en
relació al tancament de dues d’aquestes tres
línies, prevista en
p r i n c i p i  p e l
D e p a r t a m e n t
d’Educació.

Caballé ha expressat la
repu l sa  de  Joves
d’Esquerra Verda davant
de la reducció de
l’oferta de batxillerat
nocturn al conjunt de
Catalunya: “Es tracta
d’una mesura impròpia d’un govern d’esquerres
i que posa de manifest la manca de sensibilitat
del conseller Ernest Maragall vers el col·lectiu

de joves que es veu obligat a compaginar
estudis i feina”.

En aquesta mateixa línia, el responsable de
JEV de Granollers, Moisés Funes, ha expressat
que “si el Departament  no rectifica la seva
decisió d’acabar amb el nocturn, des de Joves
d’Esquerra Verda ens veurem obligats a exigir
la dimissió del conseller”. Segons Funes,

“Maragall aposta per un
model d’ensenyament
dissenyat a esquenes no
només dels estudiants, sinó
del conjunt de la comunitat
educativa, fet que es palesa
també en el pacte amb CiU
per  aprovar  la  L le i
d’Educació de Catalunya”.
El responsable dels joves
ecosocialistes ha acabat
dient que “aquesta política

és incompatible ja no amb l’acord d’Entesa,
sinó amb una visió d’esquerres del que significa
l’ensenyament públic”.

Joves d'Esquerra Verda de Granollers exigeix que
tornin les tres línies de batxillerat nocturn a l'IES
Antoni Cumella
Els joves d’Iniciativa qualifiquen com a “indecent” la decisió del
conseller Maragall de reduir l’oferta d’aquest tipus d’estudis
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 GRANOLLERS

OPINIÓ

El passat 23 de març, representants de Comissions Obreres i d’Iniciativa
per Catalunya Verds vam estar reunits amb la regidora d’Educació
de l’ajuntament de Granollers, la senyora Pietat Sanjuán, per traslladar-
li el nostre interès que la ciutat fos una de les que acollís a partir
del curs 2009-2010 el nou cicle formatiu de Tècnic en Emergències

Mèdiques. Ho vam fer perquè enteníem que, en el marc de l’oferta formativa que ofereixen
els centres públics de Granollers, es tractava d’una opció desitjable a causa de la gran demanda
que tindrà aquesta nova titulació i per l’arrelament del sector sòcio-sanitari a la nostra ciutat.

D’aquella reunió en vam sortir, d’una banda, havent constatat la coincidència entre totes les
parts sobre la importància de la branca sanitària en el projecte educatiu granollerí; i, per
altre costat, amb la garantia per part de la regidora que el tema s’estava treballant amb la
Generalitat en l’horitzó 2010-2011 ja que enguany només Barcelona capital seria la seu d’un
curs pilot de TEM. Lamentablement, només han passat tres mesos i ja sabem que, a més de
Barcelona, Sabadell i Lleida oferiran a partir de setembre el nou ensenyament. Granollers,
doncs, ha perdut el primer tren, i seran molts els estudiants de la Comarca que a partir del
setembre hauran de desplaçar-se per cursar uns estudis que s’haurien d’haver pogut oferir a
la nostra ciutat.

Malgrat aquest contratemps,
els signants d’aquest article
continuem apostant perquè
la nostra ciutat aglutini la
màxima oferta en formació
professional i ocupacional,
en particular en la branca
sòcio-sanitària. Per això
instem l’equip de govern de
l’ajuntament de Granollers

a treballar – a poder ser amb més sort i encert que fins ara, però també amb més consideració
vers la resta d’agents polítics i sindicals granollerins – perquè sigui el curs 2010-2011 quan
el TEM es pugui cursar a la nostra ciutat. I ho fem amb el convenciment que una aposta ferma
per la formació pública, de qualitat i en contacte amb el teixit econòmic i social és la millor
garantia perquè Granollers segueixi sent la ciutat dinàmica i inclusiva que tots i totes desitgem.
Amb la feina de tothom, mirem de no perdre més trens.

Granollers, ciutat educadora... també en emergències
mèdiques!

Article publicat a El 9 Nou el divendres 10 de juliol
Autors: Jordi Garriga i Molinera (president d’ICV del Vallès Oriental) i
Enric Vela i Martínez (president del comitè d’empresa de VL Transport
Sanitari)
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El calderí Raül Romeva,
candidat de la Coalició
Iniciativa per Catalunya Verds
– Esquerra Unida i Alternativa,
va revalidar en les eleccions

del passat diumenge 7 de juny
la seva acta d’eurodiputat.
La llista d’ICV-EUiA va obtenir
al conjunt de Catalunya
119.089 vots, un 6.1% del
total en uns comicis amb una
abstenció rècord al nostre
país: un 62.5%.

El president d’ICV del Vallès
Oriental, Jordi Garriga,
valorava la nit electoral els
resultats de la Coalició roig-
verda com a “raonablement
positius en el marc d’una
contesa electoral que els
grans partits han volgut
convertir bé en una segona

volta de les generals, bé en
una enquesta amb urnes de
cara  a  unes  fu ture s
autonòmiques”. Garriga va
afegir que “en aquests

condicions, que neguen a la
ciutadania el debat sobre els
molts afers quotidians que es
decideixen a Europa, l’alt
g r a u  d ’ a b s t e n c i ó  é s
comprensible” i va demanar
que “cal recuperar el debat
de les idees i acabar amb els

i n t e r c a n v i s  d e
desqualificacions i amb els
es lògans  s impl i s tes  i
demagogs que allunyen la
gent del carrer de la
política”.

A Granollers la candidatura
encapçalada per Romeva va
obtenir 774 vots, un 4,8% del

total. El president dels
ecosocialistes granollerins,
J o s e p  C a s a s n o v a s ,
considerava després de
conèixer els resultats que

“s’han assolit els objectius:
a nivell nacional, reeditant
l’acta de diputat d’en Raül;
i a nivell local, recuperant
part del terreny perdut en
les darreres cites amb les
urnes”. Així Casasnovas feia
referència que el 7 de juny
ICV-EUiA obtenia 6 dècimes
més a la ciutat que en les
eleccions generals d’un any
enrere, i afegia: “Ens trobem
en un punt d’inflexió que ens
situa en el bon camí per
recuperar la presència a
l’Ajuntament en les properes
eleccions municipals”.

A Granollers la campanya de
les eleccions del 7-J va
començar amb la visita d’en
Raül Romeva a la Fira de
l’Ascensió. Aquell dia Romeva
va fer  esment  de la
importància de les eleccions
al Parlament Europeu:
“Aquestes eleccions són les
més decisives en molt de
temps, ja que ens hi juguem
poder sortir amb solucions

El candidat d’ICV Raül Romeva, reelegit eurodiputat en les eleccions
del passat 7 de juny
La Coalició ICV-EUiA va obtenir a Granollers 774 vots, un 4.8% del total, que suposen 6
dècimes més que en les eleccions generals de juny de 2008
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d’esquerres d’una crisi que
han generat les polítiques de
dretes. Cal recordar que el
80% de les decisions aprovades
al Parlament Europeu ho han

estat mitjançant acords del
Grup Socialista amb el Grup
Popular, com va succeir amb
la Directiva de la Vergonya.
Per aquest motiu cal una
àmplia presència de l’esquerra
verda transformadora a
Europa com a garantia d’unes
v e r i t a b l e s  p o l í t i q u e s
progressistes”.

Aquesta importància que ICV-
EUiA va donar a les eleccions
es va veure reflectida en el
fet que diferents dirigents de
la Coalició passessin per
Granollers durant els quinze
dies de campanya per
transmetre el missatge: “Crisi
d e  d r e t e s .  S o l u c i o n s
d’esquerres”. Entre els actes

celebrats cal destacar el dinar
amb representants del món
sindical, on van ser present la
nº2 de la candidatura, Núria
Lozano (EUiA) i la diputada

ecosocialista Laura Massana,
que va aprofitar la trobada per
assegurar que Romeva seria
“l’altaveu de les propostes
dels sindicats a Europa”.

Per  l a  seva  par t ,  l a

vicepresidenta portaveu d’ICV
Laia Ortiz afirmava en la seva

visita al mercat
setmanal de
Granollers que
Iniciativa Verds
–  E s que r r a
U n i d a
representava
“l’autèntic vot
ú t i l  d e
l ’ e s q u e r r a
davant d’un
P a r t i t
Socialista que

massa vegades coincideix amb
la dreta en les seves votacions
a Brussel·les, com en la
directiva del retorn –  que
atorga als immigrants la

condició de ciutadans sense
drets –  i en la negativa a
ampliar a 24 setmanes el
permís de maternitat arreu
de la Unió.

En el darrer dia de campanya,

el diputat i ex-conseller de
Medi Ambient i Habitatge
Salvador Milà reafirmava el
missatge verd de la Coalició
en la seva visita a l’estació de
Renfe de Granollers – Centre:
“Raül Romeva és la garantia
d’una veu a Europa que
defensi el transport públic,
les energies renovables i un
canvi cap a un model productiu
basat en la sostenibilitat
ambiental, econòmica i
social”.



El passat mes de febrer Iniciativa per Catalunya
Verds de Granollers va presentar al registre
municipal una instància demanant a
l’ajuntament de la nostra ciutat que
emprengués les negociacions pertinents amb
els departaments de Treball i Educació perquè
la capital del Vallès Oriental acollís enguany
el nou cicle formatiu de Tècnic en Emergències
Mèdiques.

Com a conseqüència
d’aquesta gestió, el
dia 23 de març es va
produir una reunió
entre la regidora
Pietat Sanjuán,
representants d’ICV
i de CCOO. Durant
la  t robada,  l a
r e s p o n s a b l e
m u n i c i p a l
d ’ E d u c a c i ó  v a
assegurar que els contactes amb la Generalitat
ja estaven fets i que, si bé durant el curs
2009-2010 el cicle s’impartiria com a prova
pilot només a Barcelona ciutat, l’any següent
Granollers tenia tots els números per ser-ne
seu.

Només tres mesos més tard, i en contra
d’aquesta versió, Iniciativa Verds s’ha
assabentat a través de representants sindicals
que, ja en el curs que començarà al setembre

proper, ciutats com Sabadell i Lleida acolliran
aquest cicle formatiu. Davant d’aquesta notícia
la responsable d’Organització d’ICV de
Granollers, Mireia Caballé, ha denunciat que
“és evident que des de l’equip de govern
municipal s’ha actuat amb deixadesa”. Caballé
ha afegit que “és inconcebible que des del
nostre ajuntament no s’hagi fet tot el possible
perquè Granollers aculli un cicle formatiu
amb gran demanda a la nostra comarca i que

hagués acabat de convertir la
ciutat en un punt de referència
en quant a la formació
professional i ocupacional en
la branca sanitària”.

Per la seva part el president
comarcal d’ICV, Jordi Garriga,
que com Caballé va ser present
a la reunió del dia 23, ha
lamentat “el menyspreu de
l’equip de govern cap a una

formació com Iniciativa que, després de fer
la proposta que el cicle formatiu recalés a
Granollers, no ha rebut cap informació de
l’estat de la qüestió fins al punt que s’ha
assabentat del resultat final a través de
terceres persones”.  Garriga ha instat el govern
de Josep Mayoral a “abandonar la seva
autocomplaença i treballar per Granollers
comptant amb les aportacions de la resta
d’actors polítics, socials i econòmics de la
ciutat”.

http://www.iniciativa.cat/granollers           granollers@iniciativa.cat           Plaça de les Arts, 5 tel. 938708553

Iniciativa denuncia que l'Ajuntament de Granollers no ha fet prou
perquè la ciutat aculli el nou cicle formatiu de tècnic en emergències
mèdiques

En contra la de la versió de la regidora Pietat Sanjuán, a partir de setembre el curs
s’impartirà a tres ciutats catalanes, entre les quals hi ha Sabadell i Lleida però no pas
Granollers


